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Merknader til: «Ny friluftshalvøy Fornebu» 

Vi i Fornebulandet Vel jobber for bo og oppvekstmiljøene til beboerne på Fornebu og uttaler oss på 
vegne av våre 2225 medlemmer (husstander).  

Vi er derfor opptatt at det vises spesielle hensyn til nærmiljøet og at prosjektet styrker de lokale 
kvalitetene på Fornebu. Videre er det viktig at prosjektet hensyntar alle vedtak fattet i KDP3, at 
Fornebu skal være et nullutslippsområde innen 2027, og nullvisjonen for trafikksikkerhetsarbeidet i 
Bærum kommune.  

Naturområdet på land, Smedtangen, der det foreslås å fylle utenfor, er definert som havstrand/kyst 
med kalkrike strandberg og er vurdert som svært viktig for bevaring av biologisk mangfold. Det er i 
dag og en naturlig del av kystlinjen på Fornebu som ikke er berørt av utbygginger.  
 
Basert på dette mener vi det er bedre å anlegge øy(er) med tilhørende adkomst via bro som 
tilfredsstiller krav til universell utforming. Denne tilkomsten bør tilknyttes den eksisterende grusstien 
på sørsiden av området for å redusere aktivitet på det sårbare området på land.  
 
Slike øy(er) bør i størst mulig grad ligge i område i tråd med konsekvensutredningens konklusjoner 
om hvor det er minst konfliktfylt å anlegge ny(e) friluftsøy(er) : 
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Dette tiltaket vil bli meget belastende for nærmiljøet og pågå i en lenger periode. Vi vil derfor 
understreke viktigheten av reguleringsbestemmelse §2.3. I denne bestemmelsen bør det inntas en 
egen setning «Det skal legges særlig vekt på å skjerme eksisterende bomiljø for påvirkninger fra 
prosjektet».  

Det er således positivt at det planlegges å anvende trase mellom Telenor og Fornebu Works byggene. 
Siden traseen da vil krysse mye brukt gang og sykkelvei må det etableres en egen overgang over 
anleggsveien som gjør trafikksikker kryssing mulig. Vi vil og anbefale at det på et tidlig tidspunkt 
settes tydelige rammer for transporten i tid og omfang for å redusere belastningen på nærmiljøet. 
 
KDP3 vedtaket medfører store krav til utomhusområder herunder vegetasjon m.v. Alle disse 
vedtakene må også følges opp i denne planen og vi kan ikke se at reguleringsbestemmelsene er like 
detaljert på dette området som for f.eks område Storøykilen 9.6. 
 
Videre fremkommer det av reguleringsbestemmelsene §2.5 at innholdet allerede nå er definert. Her 
mener vi kommunen må pålegges tilsvarende medvirkningsprosesser som andre forslagsstillere slik 
at vi sikrer at denne friluftshalvøyen blir vellykket. 
 
Fornebulandet Vel ønsker å ha tett dialog med både forslagsstiller og kommune og stiller gjerne i 
møter m.v for å diskutere prosjektet nærmere. 
 
Med vennlig hilsen 
 
Styret i Fornebulandet Vel 
 


